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Lide dělný probuď se, a poznej sílu tvojí, pakli tvoje paže chce, všechny stroje stojí!

Společné jednání mělo za cíl zhodnocení roku 2017, ale hlavně úkoly okresní organizace v roce 2018. 
V závěru roku lze hodnotit práci z pohledu plnění závěrů IX. sjezdu KSČM a z usnesení krajské a okresní kon-
ference. Činnost stranické organizace byla řízena plánem práce, který reagoval i na současné úkoly vyplývající 
z usnesení vyšších stranických orgánů. V základních organizacích byla situace zhoršena jejich akceschopností 
v důsledku složení, převážně již ze starších soudružek a soudruhů, kdy věk dosahuje v průměru cca 71 let.  
Tito soudruzi nemohou již v plné výši dodržovat  povinnosti vyplývající ze stanov strany a podílet se na usku-
tečňování programu podle plánu práce ZO KSČM. Okresní výbor strany oceňuje jejich práci při propagování 
a objasňování politiky strany ve svých rodinách a mezi občany v místech svého bydliště. Tato situace se promí-
tá i do politiky strany ZO v místech, hlavně při obsazování okrskových volebních komisí a navrhování členů 
strany na kandidátkách za KSČM. 

Okresní výbor v závěru roku zajišťoval konání výročních členských schůzí. Z těchto schůzí a z jejich návrhů 
bude voleno plénum OV, delegáti na okresní konferenci, která se bude konat 17. 1. 2018, na krajskou konferen-
ci KSČM. Současně budou dávány návrhy do vyšších stranických funkcí a návrh do Senátu PČR. 

Na této společné poradě byla rozvinuta široká diskuze, která byla zaměřena k otázkám uplynulých voleb, 
k činnosti ÚV KSČM, k přijímání mladých členů strany. Z této diskuze byl vysloven požadavek: ve větší míře 
oslovovat mladé lidi na internetu a facebooku. Nebyly vynechány ani otázky příčin migrace. V závěru byli pří-
tomní seznámeni s návrhem na svolání X. sjezdu 21. 4. 2018 v Nymburce. 

Soudružky a soudruzi, rádi bychom vám také poděkovali za spolupráci v roce 2017 a popřáli hodně štěstí 
a zdraví v novém roce 2018.

Karel Šmejkal, předseda OV KSČM Rokycany
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Ze společného jednání LKŽ
Jako každoročně se ženy z Levicových klubů žen Rokycany a Hrádek sešly na společném slavnostním setkání, které pořá-

dáme na ukončení roku.
Tentokrát nás navštívily i kamarádky  z Plzně. S. Váňová a Hejlová seznámily přítomné s návštěvou ve Štrasbur-

ku, kde na pozvání europoslance s. Jiřího Maštálky navštívily Evropský parlament. Součástí návštěvy byla beseda se 
s. Konečnou a s. Maštálkou. Byly jsme seznámeni s jejich činností i s procedurálními otázkami chodu parlamentu.  Závěrem 
návštěvy jsme si prohlédly i vánoční trhy.

Dále jsme, jako vždy před Vánocemi, vyráběly drobné ozdoby z papíru a kůry z pomerančů. 

Manifest mladých komunistů
V reakci na výsledky letošních voleb do Poslanecké sněmovny z října 2017 a v oče-

kávání mimořádného dubnového sjezdu KSČM, na kterém lze očekávat intenzivní de-
baty o dalším směřování strany, již nyní sílí vnitrostranická diskuse a formují se různé 
názory. 

V minulých týdnech přišla se svojí iniciativou skupina převážně mladých komunistů 
napříč republikou, která je nespokojená s nynější situací strany a jejím vedením. K vyjádření 
svých myšlenek vytvořila dokument pod názvem „Manifest mladých komunistů 2018“, kterým chce 
oslovit všechny obdobně smýšlející členy strany. 

„Nesmíříme se s tím, že sobectví, absolutní moc peněz a okrádání člověka člověkem bude společenskou 
normou. Chceme být slyšet a usilovat o budování spravedlivé společnosti založené na morálce, úctě člověka 
k člověku a solidaritě. Začít musíme především u sebe! Teď! Nikdy nezradíme samotné základy socialismu 
a komunismu. My mladí komunisté nebudeme těmi, co zhasnou a budou chodit na hrob KSČM klást květiny“, píše se mj. v Manifestu.

Autoři „Manifestu“ chtějí dokument prezentovat především na jednotlivých okresních konferencích KSČM. Jeho součástí jsou 
podpisové archy, kam mohou připojovat své podpisy všichni členové strany, které s jeho textem souhlasí.

„Málokdo ještě pochybuje, že strana naléhavě potřebuje výrazné změny. Musíme být důslednou protisystémovou stranou nabí-
zející otevřený socialismus jako plnohodnotnou alternativu k nynějšímu kapitalismu. Musíme být schopni oslovit protestní voliče, 
být programově konzistentní a patřičně revoluční strana, v níž má přednost ideologie před pragmatismem a plnění programu před 
sbíráním placených funkcí“, říká s. Richard Pokorný, tiskový mluvčí KV KSČM Plzeňského kraje a současně jeden z tvůrců a signatářů 
Manifestu.   

Manifest spolu s doprovodnými texty a kontaktem na autory této iniciativy naleznete na stránkách 
www.restart-2018.cz. 
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  výběr z tisku...?
Babiš vábí pravici i levici
Babišova menšinová vláda vytvořila programové prohlášení, na jehož základě chce ostat-
ní strany přesvědčit, aby ji podpořily. Plánuje zvýšení důchodů či změny v EET. Před se-
bou má s velkou pravděpodobností jen pár měsíců života. To však vládě Andreje Babiše 
nebrání, aby to ve svých slibech pořádně rozjela. Ve včera představeném programovém 
prohlášení vlády slibuje zvyšování platů, stavbu sportovišť, rychlejší internet, elektronizaci 
státní správy i spoustu dalších přitažlivých cílů. Babiš by rád, aby mu dokument pomohl 
při vyjednávání s ostatními stranami o podpoře vlády. Skoro pro každou z nich v něm totiž 
přichystal něco líbivého z jejího programu. To v praxi znamená, že nový premiér šel tak 
daleko, že připustil i "osekávání" elektronické evidence tržeb, svého klíčového projektu mi-
nulého volebního období. Na to by mohly slyšet ODS s lidovci. ČSSD a KSČM se zase může 
líbit zvyšování důchodů. A Piráty určitě potěší digitalizace skoro v každém resortu. Ostatně 
sám Babiš přiznává, že prohlášení spolu se svými ministry sestavoval tak, aby zahrnovalo 
priority ostatních stran, s kterými začíná jednat právě dnes. 

Protože na 10. ledna, při hlasování Sněmovny o podpoře jeho vlády, stále nemá a nejspíš 
ani nebude mít dostatek hlasů. Spíš to vypadá, že široce rozkročeným programem si ne-
chává prostor i pro případnou další vládu. Program by po několika úpravách mohl fungo-
vat totiž jak s ODS, tak s ČSSD. 

Žádní migranti, žádné provize
„To, co nám vadilo,“ řekl bývalý ministr zahraničních věcí Lubomír Zaorálek z ČSSD minulý 
čtvrtek v České televizi, „bylo, že jsme věděli, že 90 % migrantů se dostává do Evropy po-
mocí kriminálních organizací a že zisk, který z toho organizovaný zločin má ... byl odhado-
ván na 6 miliard euro za rok.“ Dodal, že prosakovaly informace, že kontakty organizované-
ho zločinu sahají i do politických kruhů. Zatímco mluvil, začínali evropští lídři opět tlačit 
na ČR a její východní sousedy, aby přijali kvóty na migranty. „Nikdo, kromě mě, na unijním 
summitu neřekl, že máme především aktivně bojovat proti pašerácké mafii,“ řekl Andrej Ba-
biš MF Dnes o den později. „A tom nikdo nechce mluvit.“ TV Nova pak Babiš řekl, že pokud 
nás ostatní členské země v otázce kvót zase přehlasují, bude evropský projekt ještě více 
ohrožen. 

Skutečně jsme už tak daleko? Volba mezi ochranou zájmů kriminálních organizací, které 
profitují z nelegální migrace, nebo kolaps vyzdvihovaného evropského projektu?

Doktrína USA: proti Rusku i Číně
Prezident Trump včera představil svou bezpečnostní strategii. Jde o další snahu zvrátit 
vstřícnou politiku jeho předchůdce Baracka Obamy, která podle šéfa Bílého domu nefun-
guje. Donald Trump, od jehož nástupu do úřadu za měsíc uplyne již celý rok, včera večer v 
projevu představil novou národní bezpečnostní strategii Spojených států. Ihned v úvodu 
přitom obvinil předchozí administrativy, že v ochraně USA selhaly: "Naši čelní představitelé 
se angažovali v budování cizích států a selhali v budování toho našeho," řekl Trump. Podle 
něj to vedlo k růstu imigrace a rozvoji terorismu. Lídrům vytkl i laxní přístup k Severní Kore-
ji, který prý tamní režim posílil. Naposledy bezpečnostní doktrínu USA představil Trumpův 
předchůdce Barack Obama před dvěma roky a stejně jako se od něj liší Donald Trump, liší 
se i jeho cíle shrnuté ve zhruba 70stránkovém elaborátu, jenž vznikal celých 11 měsíců. 
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vaše náměty, podněty, články
Vážení přátelé, pokud máte námět na článek, který by mohl zajímat naši čtenářskou obec nebo dokonce rádi píšete 

články na různá aktuální témata, neváhejte a ozvěte se nám. 
Náměty, články a další můžete posílat na emailovou adresu v.spiral@gmail.com. 

VV OV KSČM Rokycany

jubilea 
leden - Únor - březen 2018

leden
65 let Jiří Zajíček, Rokycany
70 let Milada Stáňová, Hrádek
75 let Karel Vlček, Břasy
  Zdeňka Krejčová, Mirošov
  Olga Šístková, Rokycany
80 let Věra Krabcová, Vranovice
85 let  Zdeňka Šašková, Rokycany

únor
65 let Karel Hrubý, Kamenný Újezd
75 let Vlasta Hůlková, Rokycany
80 let Klement Rejšek, Březina
  Václav Šefl, Podmokly
85 let Jiřina Procházková, 

  Lhota pod Radčem
  Miloslav Jedlička, Cheznovice
95 let Bořivoj Kovařík, Litohlavy

březen
65 let Milena Plachá, Trokavec
70 let Růžena Vaňáčová, Holoubkov
  Vojtěch Hrabák, Sirá
75let Josef Kraus, Mýto
80 let Marie Balejová, Cheznovice
90 let Anna Javornická, Podmokly

Všem našim jubilantům 
přejeme vše nejlepší!


